
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/9847.

Benyújtás dátuma: 2020-03-26 17:22

Parlex azonosító: 1AZZ9T0M0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Szabó Sándor (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánják biztosítani, hogy a jelenleg zajló 
oktatás minden gyermek számára hozzáférhető legyen?"

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus járvány az eddiginél is nehezebb helyzetbe hozta a magyar oktatási rendszert. Az 
iskoláknak szinte az egyik napról a másikra kellett átállnia távoktatásra, a digitális módszerekre, az 
internet adta lehetőségek felhasználására. Azonban ilyen nehézségek közepette is viszonylag 
gyorsan reagáltak az iskolák, a pedagógusok a változásokra, hiszen folytatódik az oktatás, ha nem is
a megszokott körülmények között, amelyért köszönet illeti a tanárokat.

Problémát jelent azonban az, hogy a magyar családok sajnos nagyon eltérő anyagi körülmények 
között élnek az országban. Nagyon sok gyereknek nem hogy számítógépe, telefonja nincs, melyen 
keresztül részt tudna venni az oktatásban de sok esetben még televíziókészülékük sincs!

Több tízezer gyerek de lehet, akár százezer is, akiknek nincs lehetősége arra, hogy az iskolák 
nyújtotta jelenleg is zajló oktatásban részt vegyen, mert nincs hozzá megfelelő eszköze, amin 
keresztül a tananyag eljut hozzájuk. Ez pedig sajnos az amúgy is nagyon jelentős esélyegyenlőségek
fokozódásához, a kötelező oktatáshoz való hozzáférés további csökkenéséhez vezet.

Szükség volna tehát arra, hogy a kormány illetve az oktatásért felelős minisztérium biztosítson 
megfelelő eszközöket a rászoruló gyerekek számára, - akár az iskolák közvetítésével, - még ha csak 
átmenetileg is, amin keresztül az oktatás a hátrányos helyzetben lévő gyerekek számára is 
elérhetővé válna.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat:

1) Mit kívánnak tenni a rászoruló gyerekek megsegítésére, hogy ebben a rendkívüli 
helyzetben és oktatási rendszerben is hozzáférhessenek a szükséges tananyag, illetve tudás 



megszerzéséhez? 

2) Mit kívánnak tenni annak érdekében hogy az amúgy is nehéz sorsú gyermekek ne 
kerüljenek még nagyobb hátrányba, mert az oktatáshoz való hozzáférés számukra 
korlátozottá vált? 

Várom megnyugtató válaszát!
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